

活動紀要

Events and Activities

2018-09-22

監管局於 2018 年 9 月 22 日舉辦一場題為「如何做個精明一手樓買家（進階版）」的公開講座，四位講者包括明報投資及地產版資深主編陸振球先生、監管局牌照委員會委任成員蕭亮鴻測量師、一手住宅物業銷售監管局總巡查主任潘永健先生，以及監管局投訴及行動部主管陳汝傲律師。

他們向近 300 名觀眾分享對一手市場的見解、發展商提供的重要文件及售樓說明書中需留意的要點，以及消費者在委託地產代理購買一手物業時要注意的事項。

公開講座的精華錄影片段已上載至監管局網頁及 YouTube 頻道。未來，監管局會繼續圍繞不同的物業交易主題舉辦公開講座。



The EAA held a public seminar titled “Be a Smart Purchaser of First-Hand Property (Advanced)” on 22 September 2018. Speakers include Mr Jacky Luk, Senior Managing Editor (Investment and Property) of Ming Pao, Sr Keith Siu, Board-appointed member of the EAA Licensing Committee, Mr Ricky Poon, Chief Inspection Officer of the Sales of First-hand Residential Properties Authority and Mr U-keng Chan, Head of Complaints and Enforcement Section of the EAA.



They shared with an audience of around 300 their insights on the first-hand property market, the points-to-note on certain important documents and sales brochures provided by the developers, and the “dos and don’ts” when appointing estate agents to purchase first-hand residential properties.

Video highlights of the seminar had been posted on the EAA’s website and its YouTube channel. In future, the EAA will continue to hold public seminars on other topics concerning different property transactions.

2018-10-11

監管局主席梁永祥教授 (前排右七) 及行政總裁韓婉萍女士 (前排左五) 出席香港新界地產代理商聯會第四屆執行委員會就職典禮。

The EAA Chairman Prof. William Leung Wing-cheung (seventh from the right, front row) and Chief Executive Officer Ms Ruby Hon Yuen-ping (fifth from the left, front row) attended the 4th Executive Committee Inauguration of the H.K.N.T. Estate Agents & Merchants Association.



2018-10-16

監管局主席梁永祥教授 (前排右八) 及行政總裁韓婉萍女士 (前排右五) 出席由香港房地產代理業聯會主辦的慶祝中華人民共和國成立 69 周年晚宴。

The EAA Chairman Prof. William Leung Wing-cheung (eighth from the right, front row) and Chief Executive Officer Ms Ruby Hon Yuen-ping (fifth from the right, front row) attended the Celebration Dinner for the 69th Anniversary for the Establishment of the People's Republic of China held by the Hong Kong Property Agencies Association.

